
 
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ DOZORČNÍ RADY DDM VĚTRNÍK, LIBEREC, 

P. O. KONANÉHO DNE 18. 10. 2023 
 
Místo setkání:  DDM Větrník, Riegrova 16, Liberec 
Přítomni: 

 Dozorčí rada: Tomáš Budina – předseda 
Lukáš Hájek 
Roman Kubálek 

 DDM Větrník:  Marta Kultová 
Zapisovatel:   Marta Kultová 
 
Zahájeno v 17:15 
 
PROGRAM 

1. Návrh rozpočtu organizace na rok 2024 
2. Přihlašování klientů pro školní rok 2023/2024 
3. Parkování u DDM Větrník 

 
Bod č. 1 
Hlavním bodem setkání Dozorčí rady byla diskuze nad Návrhem rozpočtu organizace na rok 
2024.  
Provozní položky řeší z části havarijní stavy a z části koncepční provozní záměry vnitřních a 
vnějších prostor. 
V rámci investiční položky bude vyměněna poruchová telefonní ústředna a dle finančních 
možností je i záměr nově instalovat kamerový systém z důvodu opakovaných krádeží ve 
vnitřních i vnějších prostorech. 
 
Bod č. 2 
Dalším bodem bylo téma „Přihlašování do zájmových útvarů“. V letošním školním roce došlo 
v den spuštění přihlašování do zájmových útvarů k překročení kapacit přístupů v systému 
matriky DDM a k dočasnému ochromení přihlašovacímu systému.  
Ačkoliv byla pro loňský rok kapacita navýšena a plně dostačují, v letošním roce došlo k jejímu 
výraznějšímu překročení. Řešením tak může být opětovné navýšení kapacity, ale také 
koncepčnější řešení v podobě rozfázování přihlašování klientů DDM. 
 
Bod č. 3 
Posledním tématem jednání bylo parkování u organizace, která nemá parkovací místa u 
objektu. Řešením jsou přilehlá parkoviště, která však byla postupně všechny zpoplatněna. 
Druhým problémem je i vzdálenost, která je zátěží pro rodiče mající v té chvíli na starosti i 
mladší/ho sourozence. 
V rámci setkání se diskutovalo, do jaké míry je tato situace v rámci místních podmínek 
řešitelná. 
 
Ukončeno v 18:30 
V Liberci dne 24. 10. 2023             Zapsala: Marta Kultová 


